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O D G O V O R I 

 
NA VPRAŠANJA ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA 

 
Na 28. redni seji, dne 14. aprila 2022 je član Občinskega svet, Patrik Peroša, postavil 
vprašanja oziroma predloge in pobude, na katere podajata Župan in Občinska uprava 
naslednje odgovore: 
 
PATRIK PEROŠA, član Občinskega sveta: 
 
PISNO: 
Pobuda 1: Ureditev in oddaja poslovnega prostora v kletni etaži Arene Bonifika 
Poslovni prostor v kletni etaži Arene Bonifika je vrsto let zapuščen in zanemarjen. Gre za 
prostor, ki bi lahko služil društvom ali potrebam sosednjega kegljišča. Prostor bi bilo potrebno 
sanirati ter na novo definirati dejavnost, ki bi morala sovpadati z vsebinami v športnem objektu. 
Podajamo pobudo, da se pristopi k sanaciji navedenega prostora ter z razpisom poišče 
ustreznega najemnika ter tako tudi ta del športnega objekta zaživi z določenimi vsebinami 
primernimi za to etažo.  
 
Odgovor:  
Mestna občina Koper bo vašo pobudo podrobneje proučila in pristopila k načrtovanju 
ustreznega programa za predmetni prostor ter izvedla vse potrebne nadaljnje aktivnosti.    
 
Pobuda 2: Povečati število AED na koprskem podeželju  
Iz javno dostopne baze podatkov na spletni strani https://aed-baza.si/ je razviden zemljevid z 
lokacijami avtomatskih eksternih defibrilatorjev (AED) tudi v Mestni občini Koper. Navedena 
baza podatkov nakazuje pomanjkanje AED, predvsem na koprskem podeželju. Podajamo 
pobudo, da se pristopi k povečanju mreže javno dostopnih avtomatskih eksternih defibrilatorjev, 
tako, da bo v vsaki krajevni skupnosti oz. večjem naselju vsaj en tak aparat. AED je elektronska 
naprava s katero se diagnosticira in po potrebi zdravi življenjsko nevarno motnjo srčnega ritma, 
katero lahko zdravimo z defibrilacijo. Njegova uporaba je preprosta, katero lahko uporablja 
vsakdo brez predhodnega znanja. Zatorej je pomembno, da so tovrstni aparat čim hitreje 
dosegljivi, saj z njimi lahko rešimo življenja. Podajamo tudi pobudo, da se na uradni spletni 
strani občine ali zdravstvenega doma Koper objavi zemljevid lokacij avtomatskih eksternih 
defibrilatorjev, po vzoru Zdravstvenega doma Sevnica https://www.zd-sevnica.si/defibrilatorji.  
 
Odgovor:  
Mestna občina Koper že vrsto let zagotavlja sredstva v svojem proračunu za širitev in 
vzdrževanje mreže defibrilatorjev (AED) v sodelovanju z Rdečim križem Slovenije – 
Območnim združenjem Koper (RKS-OZ Koper). V Mestni občini Koper je trenutno 96 AED 
aparatov, ki so v lasti gospodarskih družb, javnih agencij, javnih zavodov, 
socialnovarstvenih ustanov, zdravstvenih domov in interventnih služb. Za 27 AED-je, ki so v 
oskrbi RKS – OZ Koper je poskrbljeno, da so omarice umeščene v prostor tako, da so aparati 
vedno dostopni.  
Na območju posamezne krajevne skupnosti je tako nameščen najmanj en AED, nekje pa tudi 
dva (Dekani, Olmo-Prisoje, Pobegi-Čežarji, Podgorje, Žusterna), trije (Črni Kal, Gračišče, 
Škofije in Šmarje), štirje defibrilatorji (Marezige) ter v KS Koper Center skupaj 28 AED.  
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V letu 2022 bo Mestna občina Koper sofinancirala nabavo dveh dodatnih AED-ja, in sicer 
AED z omarico in vso opremo v Prapročah in Abitantih, zamenjavo ukradenega AED-ja v 
Bertokih. S pomočjo donacij bo RKS – Območno združenje Koper nabavil še en AED za 
namene zamenjave nedelujočih ali ukradenih aparatov.  
 
Na spletni strani  https://aed-baza.si/ je sicer dostopna večina AED-jev v MOK, vendar je 
dostop do strani onemogočen in podatki niso preverjeni, saj je spletna stran trenutno v 
prenovi. Z namenom dosegljivosti informacij o AED-jih se je RKS – OZ Koper povezalo z 
aplikacijo I- Help, ki je dosedaj vpisala 49 koprskih AED-jev, vnos preostalih pa bo izveden v 
kratkem. 
 
Pobuda 3: Sprememba barv luči na koprskem stadionu in javne razsvetljave ob Ukmarjev 
trgu 
Zunanjost koprskega stadiona (ob Ljubljanski cesti) v večerno-nočnih urah zasveti v raznih 
barvah, ki se časovno periodično izmenjujejo. Predvidevamo, da vrsta izbranih barv, ki se 
pojavljajo, nimajo globljega pomena za okolje in stadion. Podajamo pobudo, da se zgolj dve barvi 
luči na stadionu izmenjujejo oz. da se pojavljajo v hkratni kombinaciji. In sicer, rumena in modra 
barva, ki sta barvi koprskega nogometa in grba Mestne občine Koper. 
 
Druga pobuda je usmerjena v javno razsvetljavo, ki sega od parkirišča ob koprskem pomolu do 
luške kapitanije. Gre za luči, ki v večerno-nočnem času spreminjajo barve. Podajamo pobudo, da 
se barve luči omejijo zgolj na rumeno in modro v znak solidarnosti do Ukrajine in ukrajinskega 
naroda, katere zastava je ravno v teh dveh barvah.  
 
Odgovor:  
Javni zavod za šport Mestne občine Koper, kot upravljavec mestnega stadiona, je v fazi 

pridobitve tehnične rešitve (nova programska shema), ki bi omogočala, da zunanjost 

nogometnega stadiona v večerno nočnih urah sveti v dveh barvah. V primeru sprejemljive 

finančne ponudbe, se pristopi k izvedbi podane pobude.  

Pobudo za preureditev javne razsvetljave na pomolu bomo preučili. Omejitev barvnega 
spektra samo na dve barvi terja spremembo programa. Menimo, da takšna izvedba ni 
učinkovita in potrebna, saj solidarnost in pomoč ukrajinskemu narodu že izkazujemo na 
druge načine in oblike. Občasno se ob različnih dogodkih in dnevih izvajajo osvetlitve zgolj v 
eni barvi, in sicer za omejeno obdobje (večinoma samo za en dan).  
 
 
Pobuda 4: Pristop k takojšnjem začetku postopka izgradnje tenis stadiona  
V Načrt razvojnih programov Mestne občine Koper 2022-2025 smo v letu 2023 določili 20.000 
EUR za pridobitev dokumentacije na osnovi katere bi se začelo s postopkom izgradnje 
podpornega objekta centralnega tenis igrišča na ŠRC Bonifika. Ta predlog zajema klubske 
prostore, prostor za servis loparjev, skladiščni prostor, primerne garderobe in javne sanitarije za 
potrebe celotne ŠRC Bonifike, manjši gostinski obrat in manjša trgovina z rekviziti za tenis idr., 
kar bi bilo zgrajeno pod novo zahodno tribuno.  
 
Koprska tenis igrišča bodo v mesecu maju gostila profesionalni turnir - serijo WTT za ženske z 
zgodovinsko rekordnim nagradnim skladom 60.000 USD. Gre za turnir, ki nekako odpira 
možnost prihodnjega gostovanja še bolj pomembnih mednarodnih turnirjev. Ne smemo pa 
pozabiti, da v zadnjih petnajstih letih se je zvrstilo vrsto drugih mednarodnih turnirjev (kot npr. 
Tenis Europe turnirji za otroke 12 in 14 let ter ITF svetovna serija za seniorje od 30 do 95 let in 
drugi) v organizaciji domicilnega tenis kluba.  
 
Za večje in pomembnejše turnirje, pa je žal teniška infrastruktura precej omejena, zato je 
potrebno nemudoma pristopiti k pripravi in pridobitvi dokumentacije za izgradnjo primerno 
sodobnega teniškega objekta, ki bi služil organizaciji še večjih turnirjev kar posledično pozitivno 
vpliva na športni turizem. Podajamo pobudo, da se pristopi k spremembi Načrta razvojnih 
programov, tako da se 20.000 EUR sredstev predvidenih za leto 2023, premesti v letošnje leto 
ter za naslednja leta predvidi sredstva za izgradnjo. 
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Odgovor:  
Načrt razvojnih programov (NRP) Mestne občine Koper 2022-2025 sledi prioritetam 
investicij posameznega področja kot tudi finančnim zmožnostim občinskega proračuna. 
Trenutna situacija, ki je kot posledica korona virusa v zadnjih dveh letih praktično otežila 
investicijski ciklus, je na trgu povečala povpraševanje po storitvah projektiranja in s tem 
zelo povečala ceno storitev. 
Premestitev posamezne investicijske naloge in sredstev iz veljavnega NRP-je iz leta 2023 v 
leto 2022 ne bi doseglo s pobudo predlaganih učinkov izdelave projektne dokumentacije, 
zato se NRP izvaja v predvidenih in sprejetih okvirjih.   
 
Pobuda 5: Postavitev javnih merilnikov sončnega sevanja in ozona 
Mestna občina Koper je tako kot preostali del Slovenske Istre izpostavljen nevarnem 
ultravijoličnem (UV) sevanju, predvsem v poletnih mesecih, ko smo priča vročinskim valom. UV 
sevanje lahko povzroči opekline, tudi nastanek kožnega raka. Priobalni pas, predvsem plaže v 
Kopru in Žusterni, so priljubljene poletne destinacije tako domačinov kot turistov. Podajamo 
pobudo, da se še pred poletjem na določene punkte na plažah in vzdolž priobalnega pasu 
postavijo javni merilniki sončnega ultravijoličnega sevanja in koncentracije ozona ter tako 
ljudem omogoči sprotno preverjanje stanja, ki lahko vpliva na njihovo zdravje.  
 
Odgovor:  
Vse meritve kakovosti okolja (v tem primeru zraka) se za namen posredovanja verodostojne 
informacije javnosti izvaja v skladu z zakonodajo in akreditiranimi metodami. Edino tako 
so rezultati in podatki meritev verodostojni. Za pravilne rezultate meritev je treba 
zadostiti zahtevnim pogojem, ne samo glede predpisanih referenčnih merilnih metod, 
temveč tudi glede obdelave in interpretacije izmerjenih podatkov, potem sta tu 
še vzdrževanje in kalibracija merilnih naprav za ta namen. Merilne naprave morajo 
biti postavljene na reprezentativno mesto. Za to v Sloveniji skrbi ARSO (v okviru Državne 
mreže meritev kakovosti zraka, DMKZ) in nekaj ostalih pooblaščenih institucij, ki so 
vključene v to mrežo (avtomatske merilne postaje, stalne ali občasne). Za ozon je v Kopru 
reprezentativno merilno mesto na Markovcu. Merilna postaja je avtomatska in je del 
državne mreže.  
 
Podatki za ozon so osveženi on-line: 
https://www.arso.gov.si/zrak/kakovost%20zraka/podatki/ozon.html 
 
Meritev UV sevanja pa v Kopru nimamo. Senzorjev je le nekaj po Sloveniji, najbližje morju je 
v Bilju pri Novi Gorici. Podatki UVB so dostopni v meteorološkem arhivu samodejnih postaj, 
meritve pa niso kontrolirane, tudi merilci niso ustrezno kalibrirani.  
 
Na spodnji spletni strani so dostopni podatki za UV indeks v Portorožu, vendar gre za 
izračunane vrednosti, pridobljene iz servisa UV sevanja nemške meteorološke službe, DWD.   
https://meteo.arso.gov.si/uploads/probase/www/biomet/bulletin/sl/biovreme/ 
  
Samo za Portorož prikaz tudi na "Weather online" 
https://www.weatheronline.co.uk/weather/maps/forecastmaps?CONT=euro&MAPS=uvin&
LANG=en&LAND=LJ&LOOP=0®ION=0005&UP=0&R=300&SHOW=1 
  
Potrebo po postavitvi prikazovalnikov podatkov bomo preučili in jo uskladili z ARSO ter na 
podlagi opredelitve predlagali potrebna sredstva v naslednjem proračunu.  
 
Pobuda 6: Sanacija Kolodvorske ceste 
Cesta, ki pelje od trgovskega centra Planet Koper do glavne avtobusne postaje in pošte Koper je 
na več odsekih poškodovana, kar je posledica cestne obremenitve s težkimi vozili (avtobusi ipd.). 
V kratkem naj bi bila otvoritev prenovljene glavne avtobusne postaje Koper, zato si dostopna 
cesta zasluži ustrezno prenovo. Podajamo pobudo, da se pristopi k sanaciji Kolodvorske ceste, in 
sicer od krožišča Ljubljanska cesta / Kolodvorska cesta do poslovne stavbe Pošte 6104 Koper in 

https://www.arso.gov.si/zrak/kakovost%20zraka/podatki/ozon.html
https://meteo.arso.gov.si/uploads/probase/www/biomet/bulletin/sl/biovreme/
https://www.weatheronline.co.uk/weather/maps/forecastmaps?CONT=euro&MAPS=uvin&LANG=en&LAND=LJ&LOOP=0®ION=0005&UP=0&R=300&SHOW=1
https://www.weatheronline.co.uk/weather/maps/forecastmaps?CONT=euro&MAPS=uvin&LANG=en&LAND=LJ&LOOP=0®ION=0005&UP=0&R=300&SHOW=1
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glavne avtobusne postaje (t.j. k.o. Koper parc. št. 1462/31, k.o. Bertoki parc. št. 5582/6, parc. št. 
3888/10). 
 
Odgovor:  
Dostopna cesta ob novi avtobusni postaji proti parkirišču za avtodome je bila pred kratkim 
preplaščena. Vozišče dostopne ceste do glavne avtobusne postaje (cesta med obema 
krožiščema in cesta med krožiščem pri Axle ter vhodom na avtobusno postajo), pa je v 
normalnem stanju. 
 
Pobuda 7: Vzpostavitev krožišča na križišču Dolinske ceste pri OMV bencinskem servisu 
Križišče na Dolinski cesti, kjer se vključujejo vozila iz smeri Mercator center in OMV bencinski 
servis ter nasprotne ceste (k.o. Semedela, parc. št. 1981/3, 1981/6, 1981/10) je z leti postalo 
precej obremenjeno. Na tem območju je namreč precej bivalnih novogradenj, v kratkem pa 
prihajajo trije novi stanovanjski bloki. S ciljem, da se na tem krožišču vzpostavi varnost 
udeležencev prometa ter vzpostavi bolj tekoč promet in v luči predvidenih gradbenih del, 
podajamo pobudo, da se vzpostavi vsaj začasno krožišče s ciljem, da se po gradnji treh novih 
blokov v neposredni bližini uredi tudi urejeno krožišče.  
 
Odgovor:  
Mestna občina Koper je že pridobila idejne rešitve ureditve dveh krožišč na Dolinski cesti, 
pri Mercatorju (priloga) in tudi pri bencinskem servisu OMV, kjer se je pričela gradnja 
stanovanjskih blokov. Sama izvedba krožišč je načrtovana za naslednje leto, če bo to 
potrjeno v proračunu oziroma načrtu razvojnih programov. Trenutno montažnega krožišča 
ni možno in smiselno postaviti, saj je zaradi potrebne velikosti krožišča na tej cesti potrebno 
izvesti večje gradbene posege na sosednje površine. 
 
 
Vprašanje Alberta Scherianija, člana Občinskega sveta, postavljeno na 26. seji Občinskega 
sveta, dne 27. januarja 2022 
 
ALBERTO SCHERIANI, član Občinskega sveta: 
Si, grazie signor sindaco, allora chiedo a Lei signor Sindaco, Aleš Bržan, al Servizio giuridico del 
Comune città di Capodistria e alla Commissione elettorale particolare, che l'abbiamo appena 
votata, di chiarire una situazione venutasi a creare in seguito alle dimissioni del consigliere 
comunale Ondina Gregorich Diabaté dal club dei consiglieri della comunità nazionale italiana e 
dalla sua nuova ubicazione, a quanto sembra, in qualità di consigliere comunale indipendente, 
come si evince dall'emendamento presentato il 22/12/2021 alla proposta del Decreto di 
modifica del Decreto sul bilancio del Comune città di Capodistria per l'anno 2022, presentato a 
tutti i consiglieri del Comune dei, del Comune, dei consiglieri del partito Levica e dal consigliere 
Ondina Gregorich Diabaté, nel quale il consigliere Ondina Gregorich Diabaté si dichiara 
consigliere comunale indipendente. In base all'articolo 28 dello Statuto del Comune città di 
Capodistria, il Consiglio comunale ha 33 membri, dei quali 3 vengono eletti dagli appartenenti 
alla comunità nazionale italiana. Nella composizione del Consiglio comunale viene elencato il 
numero dei consiglieri per singola formazione politica, quelli rappresentanti della comunità 
nazionale italiana, i consiglieri anche indipendenti, sulla base della documentazione ufficiale, di 
di precede… di cui ho detto in precedenza, postato appunto, che il consigliere comunale Ondina 
Gregorich Diabaté non è più rappresentante della comunità nazionale italiana, in quanto si 
definisce indipendente. Di conseguenza la comunità nazionale italiana viene decurtata di un 
proprio rappresentante, il che è in contrasto con lo Statuto del Comune città di Capodistria e con 
l'articolo 13 sulla Legge sulle comunità autogestite della nazionalità. Vengono così lesi i diritti 
della nostra comunità nazionale sia in materia di rappresentanza nel Consiglio comunale che 
quelli contemplati dalla Legge sulle comunità autogestite della nazionalità, in quanto viene a 
mancare il collegamento diretto con la comunità autogestita della nazionalità italiana da parte di 
uno dei Consiglieri eletti al seggio specifico in rappresentanza della comunità nazionale italiana, 
come nei casi previsti dall'articolo 13 sulla legge sulle CAN. In considerazione a quanto sopra 
chiedo a Lei, Signor Sindaco, all'Ufficio affari giuridici del Comune città di Capodistria e alla 
Commissione elettorale particolare di esprimersi in merito.  
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PISNO: 
Domanda: chiarimenti in merito alla posizione del Consigliere comunale Ondina Gregorich 
Diabaté 
 
Chiedo al Sindaco, Sig. Aleš Bržan, al servizio giuridico del Comune città di Capodistria e alla 
Commissione elettorale particolare di chiarire la situazione venutasi a creare in seguito alle 
dimissioni del Consigliere comunale Ondina Gregorich Diabaté dal Club dei consiglieri della 
Comunità Nazionale Italiana, e della sua nuova ubicazione in qualità di consigliere comunale 
indipendente come si evince nell'emendamento presentato il 22/12/2021 alla Proposta del 
decreto di modifica del decreto sul bilancio del Comune città di Capodistria per l'anno 2022, 
presentato a tutti i consiglieri del Comune dai consiglieri del partito »Levica« e dal consigliere 
Ondina Gregorich Diabaté, nel quale, il consigliere Ondina Gregorich Diabaté, si dichiara 
consigliere comunale indipendente. 
 
In base all'articolo 28 dello Statuto del Comune città di Capodistria il consiglio comunale ha 33 
membri dei quali 3 vengono eletti dagli appartamenti alla Comunità Nazionale Italiana. 
 
Nella composizione del Consiglio comunale viene elencato il numero dei consiglieri per singola 
formazione politica, quelli rappresentanti della Comunità Nazionale Italiana e i consiglieri 
indipendenti. 
 
Sulla base della documentazione ufficiale, di cui in precedenza, constato che il Consigliere 
comunale, Ondina Gregorich Diabaté, non è più rappresentante della Comunità Nazionale 
Italiana in quanto indipendente. Di conseguenza la Comunità Nazionale Italiana viene decurtata 
di un proprio rappresentante, il che è in contrasto con lo Statuto del Comune città di Capodistria 
e con l'articolo 13 della Legge sulle Comunità Autogestite delle Nazionalità (UL/BU R.S. del 20. 
ottobre 1994, Nr. 65). 
 
Vengono così lesi i diritti della nostra Comunità Nazionale sia in materia di rappresentanza a 
livello di Consiglio comunale che quelli contemplati dalla Legge sulle Comunità Autogestite delle 
Nazionalità in quanto viene a mancare il collegamento diretto con la Comunità Autogestita della 
Nazionalità Italiana da parte di uno dei consiglieri eletti al seggio specifico in rappresentanza 
della Comunità Nazionale Italiana, come nei casi previsti dall'articolo 13 delle legge sulle CAN. 
 
In considerazione di quanto sopra chiedo al sindaco Sig. Aleš Bržan, all'Ufficio per gli affari 
giuridici del Comune città di Capodistria e alla Commissione elettorale particolare di esprimersi 
in merito alla situazione venutasi a creare con l’uscita dal Club dei consiglieri della Comunità 
Nazionale Italiana da parte del consigliere Ondina Gregorich Diabaté e della sua adesione ai 
consiglieri indipendenti. 
 
Nel ringraziare per la vostra risposta, Vi saluto cordialmente. 
 
Risposta / Odgovor:  
Nel suo articolo 6 la Legge sulle elezioni amministrative (Gazzetta Ufficiale della RS 
nn. 94/07 –TCU, 45/08, 83/12, 68/17 e 93/20 – Sentenza della CC) stabilisce chiaramente 
gli aventi diritto al voto e ad essere eletti quali membri del Consiglio comunale - 
rappresentanti della comunità nazionale. Hanno detto diritto gli appartenenti alle 
comunità nazionali con diritto al voto, come dall’elenco elettorale comunale particolare dei 
cittadini - appartenenti alla comunità nazionale. I membri del Consiglio comunale - 
rappresentanti della comunità nazionale italiana, vengono eletti per principio di 
maggioranza. I candidati a membro del Consiglio comunale, rappresentanti della comunità 
nazionale italiana, vengono stabiliti dagli elettori - appartenenti alla comunità nazionale 
nel comune con le firme di almeno 15 elettori. 
Il consigliere comunale, la Sig.ra Ondina Gregorich Diabaté, è stata eletta al Consiglio 
comunale del Comune città di Capodistria quale rappresentante della comunità nazionale 
italiana e come tale, tra l’altro, è obbligata a soddisfare le disposizioni della Legge sulle 
comunità nazionali autogestite (Gazzetta Ufficiale della RS nn. 65/94 in 71/17 – Sigla: ZFO-

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2007-01-4693
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-1987
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-3291
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-3192
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1650
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=1994-01-2250
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-3416
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1C), che regolano l’attività dei rappresentanti della comunità nazionale, eletti ai Consigli 
delle comunità locali autogestite.  
 
La formazione di gruppi di membri del Consiglio comunale, regolata nel Capitolo VI del 
Regolamento del Consiglio comunale del Comune città di Capodistria (Gazzetta Ufficiale nn.  
16/95, 42/00, 30/01, 40/03 e Gazzetta Ufficiale della RS nn. 90/05, 39/08 e 35/18), è diritto 
dei membri del Consiglio comunale, come lo è anche il diritto all’adesione o all’uscita dal 
singolo gruppo. Ai sensi di quanto specificato sopra è stato istituito il gruppo dei membri 
della comunità nazionale italiana. Con le dimissioni irrevocabili dal gruppo dei membri 
della comunità nazionale italiana della Sig.ra Ondina Gregorich Diabaté, membro del 
Consiglio comunale del Comune città di Capodistria e del gruppo dei membri della comunità 
nazionale italiana, non vengono più soddisfatte le condizioni di cui all’articolo 91 del 
Regolamento del Consiglio comunale del Comune città di Capodistria. Quest’ultimo 
stabilisce infatti che il gruppo di membri si compone di almeno tre membri del Consiglio 
comunale. L’attività del gruppo di membri della comunità nazionale italiana, istituito in 
data 14 novembre 2019, è pertanto cessata in data 14 settembre 2021.   
 
Zakon o lokalnih volitvah (Uradni list RS, št. 94/07 –upb, 45/08, 83/12, 68/17 in 93/20 – 
odl. US) v svojem 6. členu jasno določa, kdo ima pravico voliti in biti voljen za člana 
občinskega sveta – predstavnika narodne skupnosti. To pravico imajo pripadniki narodnih 
skupnosti, ki imajo volilno pravico, evidentirano s posebnim občinskim volilnim imenikom 
občanov – pripadnikov te narodne skupnosti. Člani občinskega sveta – predstavniki 
italijanske narodne skupnosti se volijo po večinskem načelu. Kandidate za člane občinskega 
sveta, predstavnike italijanske narodne skupnosti tako določijo volivci – pripadniki narodne 
skupnosti v občini s podpisi najmanj 15 volivcev. 
Občinska svetnica, ga. Ondina Gregorich Diabatè je bila izvoljena v Občinski svet Mestne 
občine Koper kot predstavnica italijanske narodne skupnosti in je kot taka, med drugim, 
zavezana tudi k izpolnjevanju določil Zakona o samoupravnih narodnih skupnostih (Uradni 
list RS, št. 65/94 in 71/17 – ZFO-1C), ki urejajo delovanje predstavnikov narodne skupnosti, 
izvoljenih v svete samoupravnih lokalnih skupnosti.  
 
Povezovanje v klube članov občinskega sveta, ki je urejeno v VI. Poglavju Poslovnika 
občinskega sveta Mestne občine Koper (Uradne objave, št. 16/95, 42/00, 30/01, 40/03 in 
Uradni list RS, št. 90/05, 39/08 in 35/18), je pravica članov občinskega sveta, kot je tudi 
pravica pristop ali izstop iz posameznega kluba. Na podlagi tega je bil ustanovljen tudi klub 
članov italijanske narodne skupnosti. S tem ko je ga. Ondina Gregorich Diabatè, članica 
Občinskega sveta Mestne občine Koper in kluba članov italijanske narodne skupnosti, 
podala nepreklicni odstop iz kluba članov italijanske narodne skupnosti, pa niso več bili 
izpolnjeni pogoji iz 91. člena Poslovnika občinskega sveta Mestne občine Koper. Ta namreč 
določa, da klub članov lahko ustanovijo najmanj trije člani občinskega sveta. Z njenim 
izstopom je tako klub članov italijanske narodne skupnosti, ki je bil ustanovljen 
14. 11. 2019, z dnem 14. 9. 2021 prenehal delovati.   
 
 
 
 
Koper, 26. maja 2022       SLUŽBA ZA OBČINSKI SVET IN  

                      KRAJEVNE SKUPNOSTI 
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